

(2) Notice of a Ways and Means Motion to amend the Income Tax Act. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/308B.

(3) Notice of a Ways and Means Motion to amend the Excise Tax Act. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/310B.

(4) Notice of a Ways and Means motion to amend the Excise Act. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/310C.

(5) Notice of a Ways and Means Motion to amend the Customs Tariff. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/311D.

(6) Supplementary information on the Budget. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/306.

(7) Document entitled *Background Material on Energy*. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/306C.

(8) Document entitled *The Economic Assumptions Underlying the Fiscal Projections of the Budget*. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/306A.

By unanimous consent, it was ordered,—That certain Tables relating to the Budget be appended to this day's House of Commons *Debates*.

And debate continuing;

Mr. Gray, seconded by Mr. Pepin, moved,—That the debate be now adjourned.

And the question being put on the motion, it was agreed to.

Mr. Baker (Nepean—Carleton), seconded by Mr. MacDonald (Egmont), moved,—That this House do now adjourn.

And the question being put on the motion, it was agreed to.

Changes in Committee Membership

Notice having been filed with the Clerk of the House pursuant to Standing Order 65(4) (b), membership of Committees was amended as follows:

Messrs. Lambert (Edmonton West), King, Mayer and Jupp for Messrs. Hamilton (Qu'Appelle—Moose Mountain), Dick, Richardson (Beaches) and Nowlan on the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs.

Messrs. Hovdebo, Loiselle, Phillips and Pepin for Messrs. Orlikow, Axworthy, Blais and Lessard on the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs.

(2) Avis de motion des voies et moyens visant à modifier la Loi de l'impôt sur le revenu. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/308B.

(3) Avis de motion des voies et moyens visant à modifier la Loi sur la taxe d'accise. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/310B.

(4) Avis de motion des voies et moyens visant à modifier la Loi sur l'accise. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/310C.

(5) Avis de motion des voies et moyens visant à modifier le Tarif des douanes. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/311D.

(6) Renseignements supplémentaires sur les mesures budgétaires proposées. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/306.

(7) Document sur l'énergie. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/306C.

(8) Hypothèses économiques à la base des prévisions financières du budget. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/306A.

Du consentement unanime, il est ordonné,—Que certains tableaux relatifs au budget soient imprimés en appendice au compte rendu officiel des *Débats* de la Chambre des communes de ce jour.

Le débat se poursuit;

M. Gray, appuyé par M. Pepin, propose,—Que le débat soit maintenant ajourné.

Cette motion, mise aux voix, est agréée.

M. Baker (Nepean—Carleton), appuyé par M. MacDonald (Egmont), propose,—Que la Chambre s'ajourne maintenant.

Cette motion, mise aux voix, est agréée.

Modifications de la composition des comités

Avis ayant été communiqué au Greffier de la Chambre des communes suivant les dispositions de l'alinéa b) du paragraphe (4) de l'article 65 du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

MM. Lambert (Edmonton-Ouest), King, Mayer et Jupp en remplacement de MM. Hamilton (Qu'Appelle—Moose Mountain), Dick, Richardson (Beaches) et Nowlan sur la liste des membres du Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.

MM. Hovdebo, Loiselle, Phillips et Pepin en remplacement de MM. Orlikow, Axworthy, Blais et Lessard sur la liste des membres du Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.